

AXA 安盛 x ChineseAN 家居保險推廣優惠

推廣優惠條款及細則:

- 1. AXA 安盛 x ChineseAN 家居保險推廣優惠 (「推廣優惠」) 由安盛保險有限公司(「AXA 安盛」)提供。
- 2. 本推廣優惠只適用於香港時間 2021 年 7 月 19 日 00 時 01 分至 2021 年 9 月 30 日 23 時 59 分 (「推廣期」)。
- 3. 客戶在推廣期內於 AXA 安盛網站 (www.axa.com.hk) 憑優惠代碼「AXACNMP」成功投保 「卓越」豐盛優居樂任何計劃,即可享保費 75 折優惠及獲贈珮氏驅蚊爽防蚊貼 12 片裝兩盒(「禮品」)。
- 4. 推廣優惠只適用於在網上完成 AXA 安盛「卓越」豐盛優居樂投保之新保單。
- 5. 推廣優惠不適用於續保保單、替代保單、任何於保單到期日起計三個月內被重新啟動的失效保單、轉換自AXA 安盛承保的任何保單、在過去三個月內取消的保單或已享 AXA 安盛員工或員工推薦優惠的保單。
- 6. 任何因電腦、網絡等技術問題而引致客戶所遞交之網上投保有所延誤、錯誤、無法辨識等情況·AXA 安盛恕不負責。
- 7. 所有與推廣優惠有關之日期及時間均以 AXA 安盛之伺服器為準。
- 8. 本推廣優惠只限 18 歲或以上之香港居民參加。
- 9. AXA 安盛將於推廣優惠結束後的 60 日內,以郵寄方式送出禮品到合資格保單持有人投保時所登記之 通訊地址。如在寄送期間或收取後有損毀、遺失或被竊,AXA 安盛恕不負責。
- 10. 若合資格客戶所提交的資料有任何虛假、失實或不清楚,而引致未能獲取禮品,AXA 安盛恕不負責。
- 11. 本推廣優惠所有送出之禮品,在任何情況下均不可更換、兌換現金或其他禮品及不可轉讓他人。
- 12. AXA 安盛對本條款及細則擁有絕對解釋權及保留一切更改或取消本推廣優惠及其有關安排的絕對權 利而毋須另行通知。
- 13. 如有任何爭議, AXA 安盛保留最終決定權而毋須另行通知。
- 14. 本推廣優惠所有送出之禮品由禮品供應商提供·AXA 安盛不會就禮品供應商提供的產品及 / 或服務 承擔任何義務或責任。
- 15. 如本文件的英文版本與中文版本之間存在任何歧義,則以英文版本為準。



珮氏驅蚊爽防蚊貼 12 片裝



禮品圖片僅供參考



AXA x ChineseAN Home Insurance Promotion Offer

Terms and Conditions:

- 1. AXA x ChineseANHome Insurance incentives programme (the "Offer") is provided by AXA General Insurance Hong Kong Limited ("AXA").
- 2. The Offer is only available between 00:01 on 19 July 2021 to 23:59 on 30 September 2021 (Hong Kong Time) ("Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, customers successfully apply for an AXA SmartHome Plus on the AXA website (www.axa.com.hk) with promo code "AXACNMP" will be entitled to 25% premium discount and two packs of PEARL'S MosquitOut Patch 12's ("Gift") for free.
- 4. The Offer is only applicable to new policies of AXA SmartHome Plus that is applied online.
- 5. The Offer is not applicable to any renewal policy, replacement policy, re-activation of lapsed policy within 3 months from the expiry date, a policy switching from any policy underwritten by AXA, policy cancelled within last 3 months or policy with AXA staff / staff referral discount.
- 6. AXA will not be responsible for any delays, errors, or inability to submit online insurance purchases due to technical issues related to computers or the Internet.
- 7. All Offer related dates and times will be based on the time on AXA's servers.
- 8. The Offer is only available to Hong Kong residents aged 18 or above.
- 9. AXA will send the Gift by post to the eligible policyholders' correspondence address provided in application within 60 days after the end of the Promotion Period. AXA shall not be responsible for damage, loss or theft during or after shipment.
- 10. If the information provided/completed by the policyholder is false, incorrect or inaccurate, the Eligible Customer will not be able to receive the Gift. AXA will not be held responsible for this.
- 11. All Gifts offered under this Offer cannot be exchanged, exchanged for cash or other gifts under any circumstances and is not transferrable.
- 12. AXA has the absolute right to interpret the terms and conditions and reserves the right to change or cancel the Offer and its related arrangements without further notice.
- 13. In the event of any dispute, AXA reserves the right to make the final decision without further notice.
- 14. All promotional gifts offered under this Offer are provided by the gift supplier, AXA shall not have any obligation or liabilities whatsoever in relations to the products and/or services provided by the gift supplier.
- 15. There is a Chinese version of these terms and conditions. If there is any inconsistency or conflict between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.



PEARL'S MosquitOut Patch 12's



Pictures shown are for reference only.